



Allergen Statement

过敏原信息

Product Name: Hydrolyzed Keratin Powder

✓ ✓

Table with 6 columns: Items/项目, Contains (包含), Absent (不包含), Present on the same production line (出现在同一生产线), Present on the same production facility (出现在同一生产车间), Comments (备注). Rows list various allergens like Nuts, Dairy, Wheat, etc., with 'Absent' checked for all.



## Statement

To whom it may concern,

We hereby certify that our product: **Hydrolyzed Keratin Powder**

Non-GMO (非转基因)

Non-ETO (非环氧乙烷灭菌处理)

Non-Irradiation (非辐照处理)

Country of origin – China (原产国)

Melamine free (不含三聚氰胺)

Gluten Free (不含麸质/面筋)

No Pesticides (无杀虫剂残留)

BSE/TSE free (生产中不涉及疯牛病来源的原料)

GRAS – Yes (是否一般公认安全)

Sewer sludge used- No (生产中是否使用污水)

**Your truly,**

Greentech Biochemicals Co., Limited



## Continuing Letter of Guarantee

We are hereby guaranteed at the time of such shipment or delivery to be:

我司特此保证在装运或交货的时候做到:

1) Not adulterated or misbranded within the meaning of the Federal Foods, Drug and Cosmetic Act or the laws of any of the states of the United States to the extent that such laws are then effective and applicable (including but not limited to the Federal Foods, Drug and Cosmetic Act) and that none of the said goods are articles which may not, under the provisions of Sections 404 or 505 of the Federal Food, Drug and Cosmetic Act, be introduced into instate commerce;

1) 美国联邦食品药品和化妆品法或任何美国各州范围内有效、适用的法律(包括但不限于联邦食品药品和化妆品法案)所指的不掺假或贴假标签, 而且所述货物没有不根据联邦食品药品和化妆品法案第404或505条的规定, 而引入州际贸易。

2) Not adulterated or misbranded with the meaning of the terms of the Federal Insecticide, Fungicide or Rodenticide Act, the Federal Hazardous Substances Labeling Act, the State Pure Foods Act or any applicable federal, state or local law;

2) 联邦杀虫剂、杀真菌剂、杀鼠剂法案和联邦危险物质标识法以及各州纯净食品法或任何适用的联邦、州或地方法律的条款所指的不掺假或贴假标签。

3) Not misbranded within the meaning of any federal, state or local law when bearing labels furnished by the buyer in accordance with FDA instructions furnished by the buyer.

3) 买方提供符合FDA法规的标签, 且所提供标签不能违反联邦, 各州或当地法律规定的标签作假的法律法规。

4) All operations in receiving, inspecting, transporting, segregating, preparing, manufacturing, packaging and storing said goods were conducted using Good Manufacturing Practices and in accordance with the FDA regulations including 21 CFR 110.80. and 21CFR 111

4) 在接收、检验、运输、分离、准备、生产、包装和储存的所有操作中, 均在良好生产规范和美国食品药品监督管理局法规中CFR 110.80. 和21CFR 111的要求下进行。

The guarantee will remain in full force and effect until revoked in writing by the undersigned.

此保证书将长期保持有效, 直至以下签署人以书面形式撤销。

Yours truly,

*For and on behalf of*  
**Greentech Biochemicals Co., Limited**

**刘金霞**

.....  
*Authorized Signature(s)*

Authorized Signature